
PROTOKÓŁ Nr XXX/2022 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 30 listopada 2022 roku 

 

odbytej w Urzędzie Gminy Boćki przy ul. Plac Armii Krajowej 3, pod przewodnictwem Pani 

Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 1003, a zakończono o godz. 1156. 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 11 

Radni obecni na Sesji:          

1. Jurkowicz Marta     7. Piotrowska Krystyna 

2. Koptewicz Walentyna               8. Wiercińska Iwona 

3. Król Adam                                      9. Wierciński Wojciech  

4. Jóźwiak Małgorzata               10. Zalewska Katarzyna                           

5. Jakimiuk Anatol   11. Zawadzki Piotr 

6. Skomorowski Marek       

                    

                                                

Nieobecni: Chmur Eugeniusz, Matwiejuk Jarosław, Lipiński Zbigniew, Zambrowski Paweł 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra – Ptaszyńska, Wójt Gminy Boćki, 

2. Milena Korniluk, Zastępca Wójta Gminy, 

3. Walenty Korycki, Sekretarz Gminy, 

4. Mirosława Andrzejuk, Skarbnik Gminy, 

5. Aneta Szuj, pracownik Urzędu Gminy, 

6. Mateusz Sacharzewski, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach 

7. Anetta Malinowska, Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Boćkach, 

8. Ewa Litewnicka, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach, 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia 

obrad sesji. Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 11 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A 

oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 

 

Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://www.youtube.com/watch?v=lh5oUJ8Jsyo 



http://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 

Następnie Przewodnicząca powitała radnych, mieszkańców, pracowników gminy i inne osoby 

biorące udział w sesji. Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do mównicy, 

do mikrofonu. 

Ad pkt. 2 Przewodnicząca nadmieniła, że porządek obrad radni otrzymali. Zwróciła się do 

radnych czy są uwagi do porządku obrad. Radni uwag nie zgłosili.  

1. Otwarcie XXX Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Gminy, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportu, 

6. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego pensum dla 

nauczycieli realizujących etat łączony, 

7. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę zmieniającą uchwałę nr XXI/104/2017 Rady Gminy 

Boćki  z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie ustalenia tygodniowego pensum dla nauczycieli 

realizujących etat łączony, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Boćki, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach prowadzonych przez Gminę Boćki, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. 

11. Analiza oświadczeń majątkowych, 

12. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym, 

13. Interpelacje i zapytania radnych, 

14. Sprawy różne, wolne wnioski, 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Następnie Pani Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem porządku 

obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem porządku obrad oddano 11 głosów, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem porządku obrad, stanowi załącznik nr 1 

do protokołu. 

Ad pkt. 3 Przewodnicząca Rady Gminy nadmieniła, że protokół z XXIX sesji był wyłożony do 

wglądu 7 dni przed sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddał 

pod głosowanie przyjęcie protokołu obrad z XXIX Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 11 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 



Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad XXIX sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekt zmian w budżecie był 

omawiany na komisjach. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy istnieje potrzeba 

ponownego przedstawienia projektu. Radni nie wyrazili takiej potrzeby, więc przeprowadziła 

głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 3 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2022 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022– podjęta 

większością głosów. 

Ad pkt. 5 Głos zabrała Pani Aneta Szuj, pracownik gminy, która odczytała projekt uchwały. 

Następnie Pani Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportu stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportu – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 6, 7 i 8 Głos zabrała Pani Magdalena Kozłowska wyjaśniając, iż Rada Gminy 

zobowiązana jest uchylić dwie uchwały podjęta w 2017 roku oraz w tym roku dotyczące 

pensum łączonego, ponieważ nastąpiła zmiana przepisów i uchwały straciły swoją ważność. 

Dodała, że na miejsce uchylonych uchwał zostanie podjęta nowa uchwała, która jednocześnie 

wprowadza nowe stanowisko w szkole jakim jest pedagog specjalny. Radni pytań nie zgłosili. 

Pani Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 5 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki uchylającej 

uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego pensum dla nauczycieli realizujących etat 

łączony stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki uchylająca uchwałę w sprawie ustalenia tygodniowego 

pensum dla nauczycieli realizujących etat łączony – podjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 



 

Imienne głosowanie radnych nr 6 za podjęciem Uchwały Rady Gminy uchylającej 

uchwałę zmieniającą uchwałę nr XXI/104/2017 Rady Gminy Boćki  z dnia 31 sierpnia 

2017 r. w sprawie ustalenia tygodniowego pensum dla nauczycieli realizujących etat 

łączony stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki uchylająca uchwałę zmieniającą uchwałę nr XXI/104/2017 

Rady Gminy Boćki  z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie ustalenia tygodniowego pensum 

dla nauczycieli realizujących etat łączony – podjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 7 za podjęciem Uchwały Rady Gminy w sprawie 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Boćki stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć niektórych nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Boćki – podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 9 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

komisjach. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy istnieje potrzeba ponownego 

przedstawienia projektu. Radni nie wyrazili takiej potrzeby, więc przeprowadziła głosowanie.  

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 8 za podjęciem Uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Boćki stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Boćki – podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 10 Głos zabrał Pan Walenty Korycki wyjaśniając zmiany w Gminnym Programie 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2022 r. Poinformował, że do tej pory pracami komisji kierował pełnomocnik natomiast 

wprowadzamy zmianę i od tej chwili pracami komisji będzie kierował przewodniczący, który 

będzie wynagradzany z pieniędzy GKRPA a nie tak jak dotychczas z budżetu gminy. Dodał, 

że wynagrodzenie pozostaje na tym samym poziomie. Pytań nie zgłoszono. Pani Małgorzata 

Jóźwiak przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 



Imienne głosowanie radnych nr 9 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2022 r. – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 11 Analizę oświadczeń majątkowych Radnych Rady Gminy Boćki oraz analizę 

oświadczeń majątkowych Wójta Gminy, kierowników jednostek podległych i osoby wydające 

decyzje w imieniu Wójta odczytali Pani Małgorzata Jóźwiak oraz Pan Wojciech Wierciński. 

Instytucje dokonujące analizy nie stwierdziły naruszenia przepisów prawa w złożonych 

oświadczeniach. 

Ad pkt. 12 Wójt Gminy przedstawiła harmonogram realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji Rady Gminy Boćki. Omówiła także działalność w okresie międzysesyjnym. Mówiła o 

ilości złożonych wniosków na zakup opału a także o możliwości pobierania zaświadczeń do 

zakupu węgla. Pani Wójt poinformowała, że dystrybucja węgla dla mieszkańców gminy 

zajmuje się firma ENERGO z Bielska Podlaskiego, próbki sprzedawanego węgla są do 

obejrzenia w sekretariacie urzędu gminy. Dodała, że uczestniczyła w posiedzeniu Związku 

Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej, rozpoczęła się współpraca gminy z Politechniką 

Białostocką i w ramach tej współpracy studenci architektury będą przygotowywali dla naszej 

gminy koncepcję zagospodarowania przestrzeni publicznej w Boćkach. Następnie mówiła o 

organizacji szkoleń z Lokalną Grupą Działania na temat przyszłej perspektywy finansowej oraz 

o remoncie pomieszczeń w świetlicy w Andryjankach na potrzeby Koła Gospodyń Wiejskich 

z tej miejscowości. Odbyła spotkanie z przedstawicielem Banku Gospodarstwa Krajowego ds. 

projektów finansowanych z Polskiego Ładu. Wójt Gminy mówiła również iż na bieżąco ma 

spotkania z firmami wykonującymi drogi na terenie naszej gminy oraz jest w kontakcie z 

wykonawcą PFU. Poinformowała, że została podpisana umowa na termomodernizację szkoły 

w Boćkach. Przedstawiła co będzie wykonane w ramach termomodernizacji oraz 

poinformowała, że firma ma rozpocząć prace w grudniu tego roku. 

Radny Adam Król poprosił o szerszą informację do kiedy można wykorzystać zaświadczenie 

na węgiel, do kiedy jest ważne? Sekretarz Gminy wyjaśnił, że jeżeli ktoś pobierze 

zaświadczenie to teoretycznie jest ono ważne do końca tego roku i uprawnia ono do zakupu 1,5 

tony węgla jednak trwają dyskusje żeby przedłużyć ważność tych zaświadczeń dla tych 

mieszkańców, którzy je pobiorą a nie zdążą zakupić węgla w tym roku. Poinformował, że tona 

węgla kosztuje 2000 zł + transport 200 zł.  

Ad pkt. 13 Głos zabrał Pan Adam Król wyjaśniając, że często pod adresem Klubu Radnych 

„Dla Gminy Boćki” padają oskarżenia, że członkowie czepiają się szczegółów. Na poparcie 

swoich słów przytaczał konkretne artykuły ustaw o samorządzie gminnym, o godle, barwach i 

hymnie RP oraz o utrzymaniu czystości i porządku w gminie. Mówił również, że wywieszanie 

flag i ozdób świątecznych nie należy do zakresu obowiązków Dyrektora GOK, więc pytał czyj 

to jest zakres obowiązków. Następnie nawiązał do uroczystości z okazji odzyskania 

niepodległości w dniu 11 listopada. Pytał kto był organizatorem, jaka była ranga tych 

obchodów, dlaczego zostało to zorganizowane na zewnątrz  ponieważ dzieci się pochorowały. 



Pan Adam Król mówił również o tym, że sołtysi mają takie samo prawo uczestniczyć w sesjach 

rady gminy jak radni i powinni być o nich informowani w taki sam sposób jak zawiadamia się 

radnych gminy. Na poparcie swoich słów przytoczył art. 37a ustawy o samorządzie gminnym. 

Dodał, że od dawna sołtysi nie są zapraszani na sesje a więc jest łamane prawo, którego my nie 

przeskoczymy. Następnie nawiązał do jednej z poprzednich sesji mówiąc, że Pani Wójt obraziła 

Pana Waldemara Rynansa i zdaniem Pana Adama Króla zrobiła to niesłusznie ponieważ Pan 

Waldemar Rynans i jego cała rodzina są ludźmi wykształconymi, pracowitymi i dobrze 

sytuowanymi. Natomiast tego samego nie można powiedzieć o mężu Pani Wójt, który według 

oświadczenia majątkowego wcale nie jest stolarzem tylko jest bezrobotny. Mówił także aby 

podnieść stawkę ekwiwalentu dla strażaków ochotników, ponieważ w sąsiednich gminach te 

stawki są wyższe oraz o tym, że miał być wykonany nowy wjazd do bloku w Andryjankach a 

nadal nie został zrobiony. Wspomniał także, że przy oczyszczalni ścieków ma powstać 

kompostownik, o którym na ostatnich komisjach mówiła Pani Wójt oraz o projekcie pomnika, 

którego jedną z koncepcji ma być orzeł wykonany z blachy. Zauważył, że wójt mając jakiś 

pomysł powinna go przedstawić radzie gminy i jeżeli rada go zaakceptuje to wtedy go 

realizować a nie podejmować sama decyzje i tylko radnych informować że coś będzie robione. 

Prosił Panią Wójt o przedstawienie szczegółów spotkania z zarządem wspólnoty gruntowej w 

Boćkach, ponieważ mieszkańcy którzy posiadają tam działki chcieliby wiedzieć czego 

dotyczyły rozmowy. Następnie mówił, że był mile Zaskoczony informacją na komisji, że na 

razie gmina nie będzie brała kredytu na realizację inwestycji z Polskiego Ładu. Zauważył 

jednak, że wcześniej była mowa o pożyczce, co się stało że nie potrzebujemy tego kredytu. 

Prosił aby wyjaśnień w tej kwestii udzielili przewodniczący komisji finansów oraz skarbnik 

gminy. Zapytał także zastępcę Wójta kiedy będą wypłacone środki za montaż instalacji 

fotowoltaicznej.  

Następnie głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska pytając czy autokar BOVA został już 

zezłomowany. Radna mówiła, że na jednych komisjach jest mowa o kredycie a na kolejnych 

mówi się zupełnie co innego, brak rzetelnych informacji. Mówiła także o węglu. Dlaczego nasi 

przedsiębiorcy nie mogli dystrybuować węgla dla mieszkańców, dlaczego wójt nie wyszła z 

taką propozycją, a teraz rolnicy muszą płacić 200 zł za dowóz tony węgla. Zauważyła, że radni 

po to mają ryczałt żeby się mogli częściej spotykać i mieć na bieżąco informacje co się dzieje 

w gminie i urzędzie a tak nie jest.  

Głos zabrał Pan Wojciech Wierciński tłumacząc gdzie są zawarte informacje o tym iż gmina 

na chwilę obecną nie potrzebuje kredytu na realizacje inwestycji. Powołał się na zarządzenia 

nr 47 i 48 Wójta Gminy z tego roku i zauważył że wszystkie inwestycje zostały podzielone na 

dwa lata. 

Ad pkt. 14 Wójt Gminy zabrała głos dziękując za krytyczne uwagi. Powiedziała, że spotkanie 

z byłym zarządem wspólnoty gruntowej było zorganizowane na prośbę byłego zarządu 

ponieważ otrzymali z urzędu skarbowego wezwanie do złożenia CIT- 8 ZA 2019, 2020 I 2021 

rok, nie było żadnych dodatkowych ustaleń.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Boćki odczytała oświadczenie Koła Gospodyń 

Wiejskich oraz Sołectwa Kolonia Boćki dotyczące organizacji dożynek prezydenckich.  



Wiceprzewodniczący Rady Gminy Boćki odczytał pismo Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim z prośba o dofinansowanie w kwocie 12 tys. zł. 

Głos zabrał Pan Mateusz Sacharzewski mówiąc, że jeżeli pojawi się pracownik gospodarczy to 

w jego zakresie obowiązków będzie wieszanie flag, ponieważ aktualnie nie jest to jasno 

określone. Następnie mówił o organizacji obchodów 11 listopada. Zauważył, że w przyszłości 

będą starali się tego typu uroczystości organizować profesjonalnie z zaproszeniami i w 

budynku. Przeprosił wszystkich rodziców i dzieci za to że zostały narażone na zachorowanie. 

Dodał, że wszystkie decyzje konsultuje z Panią Wójt. 

Głos zabrał Pan Waldemar Rynans, mówił o tym że Wójt Gminy podkreśla iż przegrał on 

wybory natomiast on uważa, że ma swoich wyborców którzy na niego głosowali i uzyskując 

66 głosów zapewne miał więcej niż niejeden radny który zasiada w radzie. Mówił, że Pani Wójt 

zachowuje się jak rozwydrzone dziecko w piaskownicy, które gdy dzieje się nie po jego myśli 

zabiera swoje zabawki i ucieka tak jak na ostatniej sesji gdzie niby miała Pani Być na pogrzebie 

a wcale na nim nie była. Pan Rynans mówił o dystrybucji węgla. Zauważył, że jeden z lokalnych 

przedsiębiorców był u Wójt w tej sprawie 27.10.2022 około godziny 15 a Wójt odpowiedziała, 

że dajcie wy mi wszyscy święty spokój z tym węglem. Powiedział żeby Pani Wójt stanęła przed 

wszystkimi tymi mieszkańcami którzy będą musieli zapłacić za dowóz węgla i im to 

powiedziała, a najlepiej żeby zapłaciła ze swojej kieszeni za dowóz węgla. Następnie mówił o 

operatorze sprzętu specjalistycznego, gdzie on był w piątek że drogi w Bockach nie były 

posypane ale za to w wolną sobotę jeździł i posypywał drogi od samego rana. Również pytał 

kto był organizatorem obchodów 11 listopada, bo wg niego występowały dzieci szkolne i 

Klekociaki. Pan Waldemar Rynans zapytał także o SIM. Zauważył, że w innych gminach 

przekazano działki pod budowę a u nas się nic w tej kwestii nie dzieje. Nawiązał również do 

wczorajszego spotkania z  zarządem wspólnoty, które miało być niby po to żeby uregulować 

kwestię wycinania lasu na wspólnocie a dzisiaj Wójt mówi że chodziło o wezwanie z urzędu 

skarbowego. Wczoraj było mówione co innego a dzisiaj zupełnie co innego się mówi. Dodał, 

że Wójt zachowuje podwójne standardy. Pan Mateusz Sacharzewski odpowiedział Panu 

Waldemarowi Rynansowi, że to była wspólna inicjatywa szkoły, zespołu Klekociaków i nasza 

aby tak zorganizować obchody 11 listopada.  

Radny Adam Król zapytał o ujęcie wody w Boćkach. Dlaczego zarządzają Wodociągi 

Podlaskie a koszty zużycia energii pozostały na gminie. Skarbnik Gminy powiedziała, że koszty 

są refundowane.. radny zauważył, że kilka miesięcy temu prosił o kalkulację zużycia wody na 

poszczególnych ujęciach i nadal jej nie otrzymał. Prosił o tą kalkulacje ponownie i  o dokładne 

wyjaśnienie za co płacimy. Radny Wojciech Wierciński zauważył, że jeżeli któryś z radnych 

pyta lub prosi o wyjaśnienia to Wójt Gminy jest zobowiązany do tego aby radnemu 

odpowiedzieć. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zamknęła XXX sesję Rady Gminy Boćki. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Jóźwiak 



Załącznik Nr 1 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXX  

z dnia 30 listopada 2022 roku 

 

 

  Boćki, dn.: 30.11.2022r.  
1. Głosowanie za przyjęciem porządku obrad 

          GŁOSOWAŁO:  11     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Załącznik Nr 2 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXX  

z dnia 30 listopada 2022 roku  
  Boćki, dn.: 30.11.2022r.  

2. Głosowanie za przyjęciem protokołu XXIX Sesji Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  11     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Załącznik Nr 3 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXX  

z dnia 30 listopada 2022 roku  
  Boćki, dn.: 30.11.2022r. 

3 3. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXX/184/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie zmian w budżecie gminy 
Boćki na rok 2022 

          GŁOSOWAŁO:  11     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Załącznik Nr 4 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXX  

z dnia 30 listopada 2022 roku  
  Boćki, dn.: 30.11.2022r. 

4 4. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXX/185/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych 

          GŁOSOWAŁO:  11     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Załącznik Nr 5 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXX  

z dnia 30 listopada 2022 roku  
  Boćki, dn.: 30.11.2022r. 

5 5. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXX/186/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 30 listopada 2022 r. uchylającej uchwałę w sprawie 
ustalenia tygodniowego pensum dla nauczycieli realizujących etat 
łączony 

          GŁOSOWAŁO:  11     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   

  
  

  
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Załącznik Nr 6 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXX  

z dnia 30 listopada 2022 roku  
  Boćki, dn.: 30.11.2022r. 

6 6. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXX/187/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 30 listopada 2022 r. uchylająca uchwałę zmieniającą 
uchwałę nr XXI/104/2017 Rady Gminy Boćki z dnia 31 sierpnia 2017 r. 
w sprawie ustalenia tygodniowego pensum dla nauczycieli 
realizujących etat łączony 

          GŁOSOWAŁO:  11     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   

  
  

  
  
  

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 
Załącznik Nr 7 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXX  

z dnia 30 listopada 2022 roku  
  Boćki, dn.: 30.11.2022r. 

7 7. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXX/188/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  11     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Załącznik Nr 8 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXX  

z dnia 30 listopada 2022 roku  
  Boćki, dn.: 30.11.2022r. 

8 8. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXX/189/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie zmiany regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 
przez Gminę Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  11     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   

                  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Załącznik Nr 9 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XXX  

z dnia 30 listopada 2022 roku  
  Boćki, dn.: 30.11.2022r. 

9 9. Głosowanie za przyjęciem Uchwały NR XXX/190/2022 RADY GMINY 
BOĆKI z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie zmiany Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. 

          GŁOSOWAŁO:  11     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz nie głosował   

    11 Matwiejuk Jarosław nie głosował   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł nie głosował   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew nie głosował   

                  

                  

 

 

 

 

 

 


